
Protokół Nr 33/13
z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego

Rady Miejskiej w Sokółce
w dniu 27 listopada 2013 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101.
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 12.00, zakończono o 13.00.
Przewodniczył: Antoni Czaplejewicz - Przewodniczący Komisji Infrastruktury
Protokołowała: Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gmmy

Sokółka na lata 2014-2017.
4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2014 rok.
5. Wolne wnioski

Ad. l
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na
lata 2014-2017 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Radny P.Kułakowski zapytał czy jeśli w budżecie na 2014 r. zostaną naniesione zmiany czy
nie powinniśmy też dokonać zmiany w WPF.
Pani Skarbnik lKucharewicz wyjaśniła, że zgodnie z przepisami wpierw musi być uchwalony
WPF a następnie budżet. Ale jeśli w budżecie zostaną dokonane zmiany wpływające na WPF
to i tak musi zostać on zaktualizowany.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

AdA
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2014 rok.
Przewodniczący Komisji A.Czaplejewicz przypomniał procedurę pracy nad projektem
uchwały budżetowej, zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej w Sokółce Nr LIII/412/l0 z dnia 2
września 2010 r.
Radna J.Wysocka zgłosiła wniosek aby przeznaczyć kwotę 40 tys. zł. ze środków na
przeciwdziałanie alkoholizmowi dla Ośrodka Pomocy Społecznej na kontynuowanie zadań
związanych z asystentem rodziny.



Dyrektor OPS Pani M.Półtorzycka wyjaśniła, że chodzi to o asystentów rodziny, którzy byli
zatrudnienie od lipca 2013 r. w ramach rządowego programu na które OPS posiadał środki.
Dofinansowanie to kończy się z końcem roku i od stycznia OPS nie posiada środków na
zatrudnienie tych osób. W tej chwili asystenci rodziny mają pod opieka 30 rodzin. Z
informacji jakie posiadamy z PCPR od lipca 2013 r. żadne dziecko nie trafiło do placówki
opiekuńczej. Praca tych asystentów przynosi efekty.
Radny P.Kułakowski zapytał ponownie czy ze środków na przeciwdziałanie alkoholizmowi
da się sfinansować prace tych asystentów.
Sekretarz Z.Tochwin wyjaśnił, ze trzeba sprawdzić czy możliwe jest sfinansowanie tego
wydatku z tych środków.
Radny S.Sawicki zapytał Panią Dyrektor dlaczego nie zadbała o środki na wyposażenie ŚDS
w nowym budynku.
Dyrektor OPS wyjaśniła, że składając wniosek otrzymała tylko na inwestycje a w tym roku
będzie składać wniosek na wyposażenie.
Radna J.Wysocka zgłosiła wniosek -"Wykonanie nawierzchni na części ulicy Broniewskiego
(do nowego bloku)- kwota 120 tys. zł. z kredytu"
Radny P.Kułakowski zgłosił wnioski:
-"Wykonanie chodników na ul. Spokojnej i Stawowej-kwota 200 tys. zł. z kredytu"
- budowa siłowni zewnętrznych w 4 miejscach: pomnij Piłsudskiego, Os. Broniewskiego,
plac zabaw na skwerze przy ul.Północnej oraz nad jeziorem. Kwota 55 tys. zł. na każdą
siłownie, środki ze zdjęcia inwestycji tarasu widokowego poz. 5.
Radny J.Kazimierowicz zgłosił wnioski
- w wykazie zadań inwestycyjnych w zadaniach nowo rozpoczętych pkt. 12 " Wykonanie
przyłączy energetycznych" - dopisać "wykonanie oświetlenia we wsi Kundzicze"
-przeznaczyć kwotę 200 tys. zł. z kredytu na zadania realizowane wspólnie z powiatem do
wyboru drogi:

• Sokółka - Słojniki 1295 B
• Zawistowszczyzna- Igryły 1297 B
• Geniusze-Pawłowszczyzna 1299 B
• Rozedranka - Lebiedzin - 1302 B

Radny WJanuszkiewicz dodał, że wstawiając kwotę do zadań wspólnych z powiatem,
pokazujemy da powiatu że jesteśmy gotowi i otwarci na współpracę.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski radnych:
Radna J.Wysocka -"Wykonanie nawierzchni na części ulicy Broniewskiego (do nowego
bloku)- kwota 120 tys. zł. z kredytu"
Komisja 2 głosami "za" przy 3 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek.

Radny P.Kułakowski -"Wykonanie chodników na ul. Spokojnej i Stawowej-kwota 200 tys. zł.
z kredytu"
Komisja 3 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek.

- budowa siłowni zewnętrznych w 4 miejscach: pomnij Piłsudskiego, Os. Broniewskiego,
plac zabaw na skwerze przy ul.Północnej oraz nad jeziorem. Kwota 55 tys. zł. na każdą
siłownie, środki ze zdjęcia inwestycji tarasu widokowego poz. 5.
Komisja 2 głosami "za" przy 2 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się" odrzuciła wniosek.

Radny J.Kazimierowicz zgłosił wnioski
- w wykazie zadań inwestycyjnych w zadaniach nowo rozpoczętych pkt. 12 " Wykonanie
przyłączy energetycznych" - dopisać "wykonanie oświetlenia we wsi Kundzicze"
Komisja 4 głosami "za "przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła wniosek.



-przeznaczyć kwotę 200 tys. zł. z kredytu na zadania realizowane wspólnie z powiatem do
wyboru drogi:

• Sokółka - Słojniki 1295 B
• Zawistowszczyzna- Igryły 1297 B
• Geniusze-Pawłowszczyzna 1299 B
• Rozedranka - Lebiedzin - 1302 B

Komisja 2 głosami "za" przy 3 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek.

Przewodniczący poddał pod głosowanie cały projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywna do projektu uchwały.

Ad.5
Wolne wnioski
Przewodniczący Komisji poprosił radnych o ustalenie terminu wyjazdu Komisji
Infrastruktury na wysypisko w Karczach.
Komisja ustaliła wyjazd na środę 4 grudnia na godz. 10:00.

Protokółowała
Joann Korzeniewska

Przewodniczył
Antoni Czaplejewicz


